

BIO — FR & EN / FR & EN

FR

Courte présentation

Annelore Isaac est la directrice générale adjointe de hub.brussels, l'Agence bruxelloise pour l'Entrepreneuriat. Elle est diplômée en économie appliquée à l'Université d'Anvers et possède un master en Finance de la Vlerick Business School.

Annelore a construit tout son parcours professionnel en appui aux entrepreneurs et entrepreneuses de la Région de Bruxelles-Capitale. En tant que conseillère économique auprès de la Société de développement économique Citydev, tout d'abord, où elle accompagne les entreprises bruxelloises dans le développement de leur projet et travaille à l'attraction d'investisseurs étrangers dans la capitale.

En tant que manager chez Impulse ensuite, l'une des trois agences qui fusionneront pour former hub.brussels, où elle lance le premier service d'information universelle pour entrepreneurs à Bruxelles, le service 1819, aujourd'hui hub.info.

Depuis 2018, elle forme avec Isabelle Grippa le tandem à la barre de hub.brussels.

Annelore est également administratrice dans des structures soutenant l'entrepreneuriat, tels que Credendo, ainsi que dans plusieurs centres d'entreprises et structures actives dans l'économie sociale.

EN

Short bio

Annelore Isaac is the Deputy CEO of hub.brussels, the Brussels Agency for Entrepreneurship. She holds a degree in Applied Economics from the University of Antwerp and a Master's in Finance from Vlerick Business School.

Annelore has built her entire career supporting entrepreneurs in the Brussels-Capital Region. She first served as an economic adviser at Citydev, the regional economic development corporation, where she supported Brussels companies in developing their projects and worked to attract foreign investors to the capital.

She then became a manager at Impulse, one of the three agencies that later merged to form hub.brussels, where she launched the first universal information service for entrepreneurs in Brussels, the 1819 service, now hub.info.

Since 2018, together with Isabelle Grippa, she has co-led hub.brussels.

Annelore also sits on boards of organisations that support entrepreneurship, including Credendo, as well as several business centres and entities active in the social economy.